
Bestyrelsesmøde i Stigsnæs-Magleby lokalråd, mandag den 8. januar  

2024 kl. 18.00 hos Gertrud 
 

Dagsorden 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

 
Ja 
 

2. Nedtagning af lyskæder og juletræer 
 
Det ordner Lars – William og Henning giver gerne en hånd. De koordinerer selv. 
 

3. Spisearrangement i forsamlingshuset. 
 
Gertrud hører Rud, om forsamlingshuset er interesseret i et fællesspisningsarrangement i 
uge 17. 
 
Punktet skal på igen til februar-mødet, hvorefter lokalrådet tager stilling til, om det skal 
arrangeres eller ej ud fra forsamlingshusets tilbagemelding. 

 
4. Besøg på Magleby Skolecenter 

 
Iver arbejder videre på en dato for virksomhedsbesøg med Ingolf. Iver giver en melding til 
resten af lokalrådet pr. mail, og det resterende koordineringsarbejde sker løbende, når 
datoen er fastsat. 

 
5. Velkomstfolder 

 
Gertrud printer 10 foldere til hvert medlem i lokalrådet, så de kan blive delt ud, når der 
kommer nye til. 
 
Ida forsøger at kontakte et par bekendte i Magleby Ravnemark for at høre, om de kan 
opdatere om tilflyttere med mere. 
 

6. Næste møde 
 
Næste møde bliver mandag den 12. februar hos Lars.  
 

7. Evt. 
 



- Store Bededag: Henning har snakket med Joachim om arrangement Store Bededag 
med picnic og gåtur på volden. Henning genoptager snakken med Joachim for at høre, 
om det er noget, han er interesseret. Vi skal også have hørt Borreby Teaters 
venneforening og Skælskør Marinegarden (og eventuelt andre relevante foreninger) og 
de er interesseret i at deltage – dette gøres efter Henning har snakket med Joachim. 
 

- Lokalrådet skal være bedre til at opdatere opslagstavlen i forsamlingshuset. Opgaven 
ligger hos Iver, der også har nøgle til opslagstavlen. 

 
- Nyhedsbrev: Der skulle gerne et nyhedsbrev ud efter næste møde, hvor vi blandt andet 

annoncerer om arrangementet på Magleby Skolecenter, generalforsamling og 
eventuelt Store Bededag. Alle medlemmer af lokalrådet bedes tænke over vigtige 
datoer for kommende arrangementer i februar, marts og april samt andet relevant 
indhold. 

 
Gitte har problemer med at oprette en fællesgruppe for alle mailadresserne, der skal 
sendes nyhedsbrev ud til. Gertrud og Gitte finder en dag og sætter sig sammen for at 
finde en løsning. 

 
- Hjemmeside: Ida kontakte Marie Klint Matinsen med henblik på indflyvning til 

hjemmesiden. 
 

- Lars stiller op som formand i Slagelse Jægerråd, så hans tid til lokalrådsarbejde kan 
blive begrænset. 


